

《单词百科:applying是什么意思?applying怎么发音?applying的解释和用法》

英语单词applying是什么意思?applying怎么读?applying怎么发音?简答网为您整理了applying的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



applying怎么读

applying的读音:[plai ŋ]

applying的意思

1、v.应用(apply的现在分词);[apply oneself]使(自己)致力于;[apply oneself]使从事于;使接触;

applying的相关词组

1、apply to 适用于;运用;致力于;涂抹;

- 2、apply something to something 把某物应用到某物上
- 3、apply oneself to 致力于;
- 4、apply oneself 减少对...之消耗量;努力, 致力于...;
- 5、apply for a job 谋职;
- 6、apply for 申请;声请;
- 7、apply one's mind to 专心于;
- 8、apply someone's mind to 应用某人的思想
- 9、to apply for a job 求职;

applying的近义词

- 1、administer vt.管理;治理(国家);给予;执行;
- 2、affect vt.影响;假装;感动;(疾病)侵袭;
- 3、ask vt.& vi. 问, 询问;需要;要求, 请求;邀请;
- 4、attribute vt.认为...是;把...归于;把...品质归于某人;认为某事[物]属于某人[物];
- 5、avail n.效用, 利益;

applying的双语例句

- 1、Applying the dye can be messy, particularly on long hair.
涂抹染发剂可能会搞得一团糟, 特别是长发。
- 2、Use a light touch when applying cream or make-up.
涂抹乳霜或化妆品时动作要轻。
- 3、His project is concerned with applying the technology to practical business problems.
他的项目是将这项技术应用于实际的商务问题。
- 4、One must not go to extremes in applying the principle of self-reliance .

不要把 自力更生 绝对化.

5、 You must surrender your old passport when applying for a new one.

你申请新护照时,必须交出旧护照.

6、 It shows how to prepare a CV, and gives tips on applying for jobs.

它说明了如何准备简历,并就如何申请职位提了些建议.

7、 When applying for a visa state simply and clearly the reasons why you need it.

申请签证时,要简单明了地说明申请理由.

8、 Before applying make-up, blot the face with a tissue to remove any excess oils.

上妆前,先用面巾纸把脸上多余的油吸干.

9、 Her poor eyesight is bound to tell against her applying for a job.

她视力不好,必然不利于她找工作.

10、 You should be prepared to talk knowledgeably about the requirements of the position for which you are applying in relation to your own professional experiences and interests.

你应该准备有见地地去谈论你所求职位对求职者的要求,与你自身的职业经历和个人兴趣之间的联系.

11、 Applying a further development of the SIPI test, the D . C . Circuit agreed.

地区法院巡回法庭同意采用经过延伸的“公共情报有限公司科学家学院”案中的测验方法.

12、 We must be consistent in applying the rules.

我们在实施这些规则时必须保持一致.

13、 We solve this problem by applying the powerful concept of a model.

为了解决这个问题,我们使用模型这种强有力的概念.

14、 Confused as Catherine was, her wits were alert at applying our conversation.

凯瑟琳虽然心乱, 她的头脑还是很灵敏地注意我们的谈话.

15、Applying for approval involves a great deal of red tape.

申请批准牵涉许多繁文缛节.

以上是简答网为您整理的applying怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于applying的用法、

applying的释义、applying的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/applying>

